
InvitatZIUA: Buna ziua! Astept intrebarile dumneavoastra! ••

PopescuI: ce face wifi-ul?

Mircea: In liceu ai promis wi-fi ca sa devii presedinte? De ce nu este internet ?

Mircea: Si de abonamentele la jumatate din pret de care promiteai ce se mai aude ?

InvitatZIUA: Pentru Mircea, vom avea o audienta la dl. viceprimar Decebal Fagadau si

dl. Inspector General Raducu Popescu pentru a clarifica acest aspect privind procurarea

abonamentelor la trasportul in comun la pret redus conform Legii Educatiei Nationale

PopescuI: Ce doresti sa spui manelistilor din toata tara?

Mircea: Atunci cum de elevii de la colegiul tehnic energetic au acces la abonamentele

la jumatate de pret ?

Bajdechi: Ca si presedinte al consiliului judetean, ce ai de gand sa schimbi?

VladP: Te salut Alexandru Bajdechi. As vrea sa stiu si eu care este in opinia ta topul

celor mai bune licee din Constanta?

FlorinSalam: CEL MAI BUN PRESEDINTE AI VALOARE

InvitatZIUA: Pentru Mircea, legea este lege si ar trebui aplicata in mod egal

tuturor, ma bucura faptul ca anumiti elevi beneficiaza de acest drept si ma voi lupta

ca toti elevii din Constanta sa beneficieze de acest drept.

VladP: Mircea are dreptate, domnul Bajdechi. Am vrea toti abonamente gratis.

InvitatZIUA: Pentru Bajdechi, am de gand sa schimb modul in care functioneaza

Consiliul Judetean al Elevilor, impreuna cu colegii mei din Biroul Executiv sa ne

asiguram ca aceasta structura consultativa isi indeplineste rolul pentru care a fost

infiintata.

Radu: Si ce zici de strangerile de fond al liceului de la liceu traian ?



InvitatZIUA: Pentru VladP, in opinia mea nu exista un clasament al liceelor din

judetul Constanta, fiecare liceu are propriul specific si obiectiv.

Radu: Plus ce poti zice de preturile pentru cravatele achizitionate de liceu.Acestea

fiind vandute cu 20 de lei desi liceul le-a cumparat cu 15.

InvitatZIUA: Pentru Radu, asa cum a precizat si dl. Ministru al Educatiei, daca banii

se strang legal, nu este nicio problema

InvitatZIUA: Pentru Radu, aceasta intrebare va rog sa o adresati presedintelui

Consiliului de Parinti din liceu

FS: crezi ca manelele sunt in folosul elevilor?

Sorin: Ce crezi despre anumiti profesori abuzeaza chemand copii la meditatii? Acestia

care decid sa nu vina avand o mare sansa pentru corigenta ?

Sorin: De asemenea ce crezi despre profesorii care pun notele in concordanta cu

absentele elevului chiar daca acesta este bun la acea materie ?

Sorin: De asemenea ce crezi despre profesorii care cred ca daca ii zic unui elev ca

este prost, ei cred ca acesta va fi motivat sa invete?

FS: Ce planuri de viitor ai pentru CSE respectiv CJE?

Cos: Daca fondul de igienizare la liceul teoretic Traian este platit, de ce nu e hartie

igienica in bai ?

InvitatZIUA: Pentru Sorin, s-a propus intr-o forma mai veche a legii educatiei sa fie

interzisa practicarea meditatiilor cu proprii elevi, insa aceasta varianta nu a mai

intrat in Parlament, implicit nu a fost aprobata, in acest moment nu exista o prevedere

clara in privinta meditatiilor. Daca elevul considera ca a primit o nota ce nu reflecta



nivelul cunostiintelor sale, o poate contesta

InvitatZIUA: Pentru Sorin, cred ca este necesar acel cod de etica pentru profesori

pentru a stii in mod clar ce poate si ce nu poate sa faca un profesor

Sorin1: Dar tu nu crezi ca daca un elev contesta o nota acel profesor va avea tot

timpul un motiv ca sa il loveasca la nota pe ecel elev

InvitatZIUA: Pentru Sorin, un profesor nu are dreptul sa ii spuna unui elev ca este

prost, si nu consider ca aceasta va fi mai motivat sa invete

InvitatZIUA: Pentru FS, la aceasta intrebare poti gasi raspunsul in continutul

interviului de pe site

InvitatZIUA: Pentru Cos, te rog sa sesizezi acest aspect la conducerea liceului

teoretic traian

InvitatZIUA: Pentru Sorin1, este posibil, insa trebuie sa trecem de acest nivel in

care sa ne fie frica sa ne folosim de drepturile noastre

InvitatZIUA: Va multumesc pentru intrebari. Va doresc o zi buna !




